
OVERZICHT TOEZEGGINGEN VAN HET COLLEGE, MOTIES EN VRAGEN VAN RAADSLEDEN
(BIJGEWERKT T/M 29-10-2020)

RAADSVERGADERINGEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

Lijst van (nog) relevante 
raadsmoties (vanaf 25-10-2012)

07-11-2019 De raad wordt via de commissies op de 
hoogte gehouden over het 
gemeentefonds en de implementatie 
van het PGB-systeem.

Wethouder 
Briels

2021 Op 17 juli 2020 heeft de Minister de kamer geïnformeerd over 
de gewijzigde planning voor de doorontwikkeling en invoering 
van PGB2.0. Met alle ketenpartners, waaronder de VNG 
namens gemeenten, is afgesproken om in lijn met de 
doorontwikkeling van het systeem ook meer tijd te nemen 
voor de invoering.

Concreet betekent dit dat de eerste groepen gemeenten in het 
derde kwartaal van 2021 kunnen starten met de 
voorbereidingen. En dat de laatste groepen gemeenten zijn 
aangesloten in het vierde kwartaal van 2022.

12-12-2019 In het kader van de heroverweging van 
het minimabeleid zal onderzocht 
worden wat de haalbaarheid is van een 
eventuele kwijtschelding van de OZB 
belasting voor woningeigenaren

Wethouder 
Buter

BV November 
2020

De herijking van het minimabeleid is gestart. In november 
zult u hierover nader geïnformeerd worden. Daarbij zal 
expliciet aandacht worden besteed aan de vraag of 
kwijtschelding van OZB voor woningeigenaren haalbaar is 
gebleken.

25-06-2020 De raad ontvangt een toelichting, ten 
aanzien van de lijst van moties, op de 
stand van zaken Alternatieve middelen 
project Gulden Land

Burgemeeste
r

25-06-2020 De vragen ten aanzien van de motie 
over woningbouw Aarle-Rixtel, wat 
feitelijk de redenen zijn waarom er niet 

Burgemeeste
r



gebouwd kan worden, worden 
schriftelijk beantwoord

08-10-2020 De raad wordt schriftelijk geïnformeerd 
over de garantie voorwaarden op het 
werk aan De Nieuwe Erven

Wethouder 
Slaets

Volgens de RAW regels is het als volgt geregeld. Een werk 
waar binnen een half jaar gebreken aan zijn, waarbij 
aantoonbaar is dat dit door de werkzaamheden komt van de 
aannemer, zal de aannemer moeten herstellen. 



COMMISSIE ALGEMENE ZAKEN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

21-11-2019 Er wordt teruggekomen op de 
ontwikkelingen wat betreft de 
Veiligheidsregio

Burgemeeste
r

OB December 
2020

Zodra er meer duidelijkheid is wordt u mondeling 
geïnformeerd door de portefeuillehouder.

29-10-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over hoe het overzicht 
van beschikbare kavels tot 2028 zich 
verhoudt tot de risicoanalyse die 
doorloopt tot 2035

Wethouder 
Buter

Deze vraag is beantwoord.

Kan afgevoerd worden.

29-10-2020 De vraag of het college bekend is met 
een nieuwe subsidieregeling voor 
energiebesparingsmaatregelen voor 
inwoners wordt schriftelijk 
beantwoord

Deze vraag is beantwoord.

Kan afgevoerd worden.



COMMISSIE SOCIAAL DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoenin
g

Stand van zaken

03-07-2018 Er wordt voor 2019 toegewerkt naar 
een begroting en verantwoording van 
de uitgaven in het Sociaal Domein

Wethouder 
Briels

Medio 
2020

Er is een nieuw model opgesteld om de kosten in het sociaal domein 
te monitoren. Dit zal voor het eerst in de begroting 2021 verwerkt 
worden. Voor de programma-indeling heeft dit geen consequenties. 
We hebben het voornemen om de commissie en raad op basis van 
dit model in een kwartaalmonitor Sociaal Domein te gaan 
informeren.

28-05-2019 De vraag m.b.t. de daling van de 
uitgaven in 2018 wordt schriftelijk 
beantwoord. Deze vraag heeft o.a. 
betrekking op de relatie tussen 
kwijtschelding belastingen en daling 
van de uitgaven.

Wethouder 
Buter

Toen het voorstel is gemaakt waren de uitgaven over 2018 €45.000. 
Daarna is er echter nog een batch vanuit het BSOB binnen gekomen 
van 57.000 euro. Het uiteindelijke bedrag aan kwijtschelding over 
2018 was dus hoger dan in het voorstel was opgenomen.

19-11-2019 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden over de ontwikkelingen 
m.b.t. een mogelijke stelselwijziging in 
de jeugdzorg

Wethouder 
Briels

De wethouder informeert u zodra hierover informatie beschikbaar is.

19-11-2019 De commissie wordt geïnformeerd over 
het project m.b.t. de nieuwe wet 
inburgering zodra er inhoudelijk meer 
duidelijk wordt

Wethouder 
Buter

Juli 2021 De invoering van de wet is uitgesteld tot 1 juli 2021. De invoering 
van de wet wordt regionaal opgepakt binnen het werkgebied van 
Senzer. Binnen de Peelgemeenten wordt op pilotbasis gewerkt met 
een gezamenlijke trajectregisseur ter voorbereiding op de nieuwe 
wet. Zie verder de toelichting in de eerste tussenrapportage.

07-01-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd hoe het financieel-
technisch precies zit m.b.t. het 
eventuele tekort n.a.v. de WVGGZ

Wethouder 
Slaets

Nog geen nadere informatie bekend; zodra deze beschikbaar is 
wordt u daarover ingelicht

07-07-2020 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden van de ontwikkeling rondom 
de verantwoordelijkheden voor 
beschermd wonen.

Wethouder 
Slaets

Er zijn op dit onderdeel geen nieuwe ontwikkelingen te melden.

15-09-2020 De commissie wordt schriftelijk 
geïnformeerd over een nieuwe 
dorpsondersteuner in Lieshout

Wethouder 
Slaets

Deze vraag is via de griffie beantwoord.

Kan afgevoerd worden. 



27-10-2020 De vraag over de dekking van de 
kosten vroegsignalering wordt 
schriftelijk beantwoord

Wethouder 
Buter

Zowel de eenmalige implementatiekosten (€ 3.600,-) als de 
jaarlijkse structurele kosten (€ 11.151,24) voor de webapplicaties 
RIS Matching en RIS Vroeg kunnen eropaf  gedekt worden uit de 
stelpost ‘Harmonisatie bijzondere bijstand’.
De jaarlijkse structurele kosten (€ 20.049,-) voor de extra inzet 
maatschappelijk werk van de LEVgroep kunnen vanaf 2021 
structureel gedekt worden uit de stelpost ‘Begeleiding mensen naar 
werk’. 
Kan afgevoerd worden



COMMISSIE RUIMTELIJK DOMEIN 

Datum / nr. Toezegging Poho Pijler/
Team

Planning
Afdoening

Stand van zaken

11-01-2017 In de commissie wordt een discussie 
gevoerd over het te hanteren beleid bij 
vrijkomende agrarische 
bedrijfsgebouwen

Wethouder 
Meulensteen

Eind 2019 Wordt meegenomen in proces ‘Omgevingswet’. De discussie over 
het hergebruik van vrijkomende agrarische bedrijfsgebouwen gaat 
namelijk eveneens gevoerd worden in het kader van de 
totstandkoming van de visie voor het buitengebied.
Kan afgevoerd worden.

20-02-2019 Presentatie m.b.t. herziening 
samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer

2e kwartaal 
2021

In het 2e kwartaal van 2021 wordt de commissie Ruimtelijk 
Domein geïnformeerd over doel en achtergronden van de 
Peelsamenwerking Doelmatig Waterbeheer, naar aanleiding van 
de dan vastgestelde herziende samenwerkingsovereenkomst 
Doelmatig Waterbeheer.

20-11-2019 Bekeken wordt hoeveel auto’s er in 
wijken geparkeerd worden door 
mensen die vervolgens niet het 
Openbaar Vervoer nemen

Wethouder 
Briels

Januari 
2020

Deze vraag is niet goed te beantwoorden. De wetgeving omtrent 
Privacy (AVG) bemoeilijkt/verhindert een eenvoudig onderzoek.  
Bovenstaande heeft wethouder teruggekoppeld.
Kan afgevoerd worden.

08-01-2020 De ongewenste activiteiten met 
auto’s aan de Molenstraat in Aarle-
Rixtel worden uitgezocht

Wethouder 
Meulensteen

Volgens onze informatie worden de regels hier niet overtreden.
Bovenstaande informatie is teruggekoppeld.
Kan afgevoerd worden. 

08-01-2020 De vragen over de herbestrating van 
het Kerkplein in Aarle-Rixtel en de 
verkeersveiligheid nabij de Donkse 
brug worden beantwoord

Wethouder 
Briels

Navraag bij omgevingsbeheer leert dat men nog in afwachting is 
van de handtekening van het kerkbestuur.
Afgehandeld, kerkbestuur heeft in een overleg aangegeven actief 
mee te denken en middelen beschikbaar te stellen.
Voor wat betreft de verkeersveiligheid bij de Donkse Brug: dit is 
tijdens de begrotingsbehandeling aan de orde geweest. Dit n.a.v. 
motie ABL.
Kan afgevoerd worden.



27-05-2020 De commissie wordt geïnformeerd over 
het overleg met het kerkbestuur van 
het Kerkplein Aarle-Rixtel

Wethouder 
Briels

September 
2020

Er hebben 2 gesprekken plaatsgevonden met de eigenaren, het 
kerkbestuur en het dorpsplatform. Men heeft aangegeven wat de 
wensen zijn. Dit wordt nu nader uitgewerkt. Verwacht wordt dat er 
in januari een inrichtingsschets gepresenteerd kan worden. 
Ook bij de begrotingsbehandeling aan de orde geweest, n.a.v. 
motie Werkgroep. Aangegeven is streven naar plan/voorstel in 
eerste helft 2021.
Kan afgevoerd worden.

16-09-2020 Er wordt nagegaan of er openbare 
verslagen zijn van de consultatie van 
de stakeholders

Wethouder 
Meulensteen

Het verslag is via de griffie verzonden aan de commissieleden.

Kan afgevoerd worden. 

16-09-2020 De vraag over de uitvoering van de 
wegversmallingen in de Kapelstraat 
voor fietsers wordt doorgegeven aan de 
portefeuillehouder

Wethouder 
Briels

Deze vraag is beantwoord door de portefeuillehouder.

Kan afgevoerd worden. 

28-10-2020 De vragen over het geboortebos m.b.t. 
de juridische aspecten, eventuele 
waardevermindering van grond en 
kosten omgevingsvergunning worden 
op een rijtje gezet en teruggekoppeld 
aan de commissie.

Wethouder 
Slaets

Voor de aanleg van bos op de locatie nabij de Laarweg is een 
omgevingsvergunning (aanlegvergunning) nodig. Vanzelfsprekend 
wordt die aangevraagd en wordt dat traject netjes doorlopen 
zodat het juridisch ook allemaal klopt. Om te kunnen beoordelen 
of een omgevingsvergunning voor de aanplant van bos wel of niet 
kan worden verleend, en zo ja onder welke voorwaarden, moeten 
de eventueel aanwezige archeologische waarden in beeld worden 
gebracht. Inmiddels is opdracht gegeven voor een archeologisch 
vooronderzoek dat bestaat uit een bureauonderzoek en een 
verkennend booronderzoek. Zodra dat onderzoek is uitgevoerd, 
kan bepaald worden welke stappen gezet moeten worden. De 
kosten van het archeologisch vooronderzoek bedragen ongeveer 
€ 1.200,- en vallen binnen de € 5.000,- voorbereidingskosten die 
hiervoor geraamd waren. Voor een eventuele 
omgevingsvergunning zijn de reguliere legeskosten van 
toepassing. De gemeente is voornemens bos aan te planten op 



een perceel dat nu nog landbouwkundig gebruikt kan worden 
(hoewel dat in de praktijk al enige tijd niet meer het geval is). Dat 
betekent een waardevermindering van die grond. Het verschil 
tussen agrarische waarde en waarde van bosgrond wordt 
afgekocht door de houder van de herplantplicht. De gemeente 
ontvangt hiervoor dus een financiële vergoeding.
Kan afgevoerd worden

28-10-2020 De commissie wordt geïnformeerd over 
de stand van zaken kerkenvisie. 

Wethouder 
Slaets

Het opstellen van de Kerkenvisie Laarbeek is gepland in 2021. Op 
dit ogenblik lopen de gesprekken met het bestuur van Parochie 
Zalige Pater Eustachius van Lieshout om te komen tot een aanpak 
voor de Kerkenvisie.
Tijdens deze gesprekken is het parochiebestuur ook op de hoogte 
gebracht over de herbestemmingssubsidie voor monumenten, die 
ingezet kan worden voor een haalbaarheidsstudie, 
verduurzamingsonderzoek etc. Het parochiebestuur zou intern 
beraden of er een concrete aanleiding is om de subsidie dit jaar 
aan te vragen. De subsidievoorwaarden vragen namelijk ook 
inbreng van eigen middelen als cofinanciering. 
Kan afgevoerd worden. 

28-10-2020 De vraag of Laarbeek deelneemt aan 
Erven plus, in de plaats gekomen van 
de Landschapsinvesteringsregeling, 
wordt beantwoord.

Wethouder 
Slaets

B&P November 
2020

De gemeente Laarbeek heeft in de vorige periode (2018-2019) 
meegedaan aan ErvenPlus. De belangstelling was toen niet zo 
groot. Een deel van het budget is toen zelfs overgebleven. Daarom 
heeft Laarbeek deze ronde overgeslagen en is er gekozen voor 
deelname aan het project ‘Natuur in het Dorp’. Dat project richt 
zich ook op het ‘vergroenen’ van de eigen woning en tuin, maar 
dan in de bebouwde kom. Dit project loopt momenteel in 
aangepaste vorm omdat huisbezoeken i.v.m. corona nu niet 
wenselijk zijn. Wellicht doen we een volgende ronde weer mee 
met ErvenPlus of een andere erfbeplantingsactie.
Kan afgevoerd worden


